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Medlemsutvecklingen
1 birrjan av 2023 hade föreningen 1 leclig iott' I slr-rtet av 2023 hade vi 172 lotter och I 54

mecllemmar. Tolv rnecllemmar odlar 2 lottcr. Under året sade 12 r1ledlernrllat Llpp sina lotter

och vi fick 7 nya medlemmar. I början av 2024 hade föreningen 6 lediga lotter'

Arsmötet 2023
Årsnrötc hijlls i Akaila by cle[ 29 mars 2023. Medlerlner Margaletha Anclerssofl Lopez vat'

årsrnötesorcrtörancie. Betyclrigt fler åin iiret i,na'- 33 mccilenrmar- clertog. vilket var gläclia^de' Str'trc

caesar, ordtörarrcle, inleclde mecl att säga att meclletlllnarna behöver hjälpa till tlecl arbctsttppgifterrra i

föreliugen, så att töre1ilgen ocir koioliområdet ska ku6a fungera väl Styrelsen kan inte göra allt

urb.te på egen hancl. Arbetar vi tillsammans lär vi också känna varandra biittre'

Bokslutct visaric att törcningcn ttuclcr 2023 hadc mindrc kostnadcr än intiiktcr' Ett sk'il till dct var i'1[t

konturunen inte hacle skickat räkningelr fijr trrrenclet. Överskottet förrcles ijver trll btrcigetel tör 2024'

Ärs,iötet beslutacle att lryra e' kernåalett på prov uncler sontntaten' Årsmöteshattdlingarna' iivt-ll

årsrlötesprotol<ollet. ligger på föreningens webbplats (u'u''"'' ak;r1l;'llilll*ltisg) tör den som Vill läsa'

Styrelsens arbete
Styr.clscn har i samirrbete mecl rnecllemrlarna giort sitt bästa [ör att genorlföra sina irtagalldcn under

2023. För att svata på mecllemuars iiågor o"1-, .1irkrt.ra viktiga ärenclen har styrelsens ledamöter stiillt

upp båc1e i pcrso.iiga möten och varit tillgängliga vid andra lortler av trätfar lör nredlemrlallra' På sir

vis har problcrli och rrrissfilrståncl kunnat 1ösas'

Styrelsen hzrr ulcler ärret ftatt 9 styrelsemöten tör att fatta och följa upp beslut och åtgärder' Mellan

styrclscmötena har styrelsen diskuterat fi-ågor och fattat beslut vra mejl och vid styrelsens

rundvandringar på omr'ådet. Stylelsen har också hetft arbetsmöten för att lorbercda förcnirlgcns itrliga

ar.betsilagar. Ewa Mikulska-Hirvot avsacle sig sitt styrelseuppclrag 2023-08-12 av hiilsoskäl'

Den årliga insPektionen
Den 28 juli, senare iin vaniigt. besiktigacles lotterna av er grLtpp utvalcla medlerlmar under ledning av

e. styrelseleclamot. Ett 40-ta1 mecllemmar Ilck anrnärkningar och ett val]raude brev för att dc inte

odlat och skött orn sin Iott cnlrgt reglerna. Däreftcr förde styrelsen en clialog mcd några medlemmar'

Några sacle Lrpp sina lorter. Besrktningcn löljcles upp den 27 augusti' De llesta hade då åtgärdat ciet
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sonl cle 1ätt anrr-rärkring på. Ytterligare en uppfölining giorde i.mitten av oktober' Några tllecllemlnar

har haft srirskilcla st<iititiinte odla.sin lott eniigt,'eglerna och fär en sista chans 2024'

Arbetsdagar 2023
Fiirer-ringens arbetsdagal ägde rur1] 10 och l l juni' Styrelsen hade giort listor med arbetsuppgifier sonl

deiacles ut el.ter att rnecllemrrrarna prickats av på cleltagarlistan' Där ingick att rensa gångar' griiva och

planteta pir ftrrenirtgslottetl, soltela knr',1,o'tt'-' så att j-orc1 sedan kuude köras till jordhögarna vid

garnla komposten och växtmaterialet lzrdes tillbaka i kornposten Vi millade staket' l<listracle tjärpapp

på stakctsrolpar, oljade bänkar ocl-rborcl, reparerade stakei och grinelar'' I'lippte stora g'risytar-i' klippte

bttskar.ochgriisy.tor-oclrgirngar.Viavslutaclebåc]adtrgarnarrredattgrillakorv.Nirgrasotlrintekurlc]e
vara nted pir arbetsclagarna, fick r.Ilöjlighct att jobba anclta tlagar med att mirla staket' Det var ca 30

,recller.n*ar scrm inte-cleltog och cle ha' fått avgiften pålagcl pä2024 års avgift'

Arets försäljning av grönsaker

Dc' 2 scptc,tbcr sålclc f'är.ri,',g",', grönsal<cr och förätllaclc produktcr sotll mccilculllarlla skänkt tl'irn

borcl vid boclcn. Det val en gråmulen dag och försälj[ingen -qich trögt' men vi fick ihop clrygt 2 000

kronor. t1ttj'er dct sälde e,|redlem satt och sylt för 750 kronor som tillföll fö'eningen'

lclcn mcd försäl-lningcrr är att t'örcningcn ska få in cxtrapcngar gcllom att mccllcmmarna skättkct' av sitt

skörd och hjiilper till att odla före'i*gslotter,a inför föisäij*i,gen' Meclle,,]-rarnas arbete klävs också

för att förberecla och att sälja under dagen. styrelse'tackai cre f?r r,ecrlemrnar som bic,og till irrets

försiilj'i,g gcuor-r1 att sktinka, arbcta och lrunålu. Styrclscn konstatcraclc att mcdlc*rrrlartlzis intrcssc iir

Iitet tör att skirta föreningslottcn och h1älpa till n'rec1 törsäljr-ringetr - och allt uer arbete har Iegat pir

styrelse, och lojala t.d. Jyrelsemedlcrr.urar. Diirtijr besl,tacle styrelsen att i,te fbrtsritta,recl

tiirsäljrrirgen. Diirn-rccl koirnr.,. den ena töre.ingslotten att hyras ut och irlgen försäljr-ii.g att ske 2024

Kontakter med stadsdelsförvaltningen
Styrelsen har 2023 halt mejlkontakt rnecl ,tu.1,,1"1tn angående bland annat ti11stånd för kemtoa'

Dct har inte blivit nägot nytt atrcucleavtal under året. vårt arrende är för längs tillsvidare rnecl ett år' i

taget tills kourrnLrnen gått ig.,ro,, och kontrollerat a*a kolonitr'äd-eårc1sföreni,gar. Efter det ska besltrt

tas om vilka regler som ska g2i1la och r-rya längre trvtaI teckflas Det iir clilrför extra viktrgt att vi skiiter

våra lottcr och områdct på ctt brir sätt'

Kommunen har fått frågor om att öppna flcr koloniträrlgårdar, men svatar att det finns gott om lecliga

lotter på befintliga områden, Det vet konmunen eftersor-l clen filmar koloniområdena med drönare

och ser då att det finns lotter som inte är ocllzrcle. Det är där{ör viktigt att vi ocllar våra kolonilotter

enligt reglerrra. Styrelsel komnle1clärför att under 2024 inspektera omriidet fler gångel'och säga Lqrp

cie sotl inte ocllar och sköter sin lott'

Möte med föreningen Stockholms Koloniträdgårdar
Stockholms Koloniträclgårdar är paraplyorganisation för föreningar som är mecllem i

Koloniträdgårdsiörbundct. Vi hai inte fått inbjudan till några möten under året'

Föreningens hemsida
Rcza Arsier har tbrtsatt art val.a r,vebbreclaktör för föreningens hemsicla (rvwu'.akallakoloni se)

l'öreningcn har ilven en Facebook grLrpp, Akallal<oloni' Följ giima den'

Styrelsen vilI nteci detta tacka meclleumarna ftlr ett gott samarbete och ö[skar alla ett bra odlingsitr

2024.
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